
PLENARI 27/10/2022 
 
Data: 27/10/2022 Lloc: Híbrida p i v 

P presencial  V virtual 
Hora inici:10:00 h Hora final: 13:00 h

Membres assistents Sindicat 
David Sánchez Solbes (President del Comitè)  CCOO 
Esther Alòs García (Secretària del Comitè)  UGT 
Adrià Herbera Luna  CCOO 
Mònica Grau Sánchez-Fortuny  CCOO 
Anna Morist Yagüe  CCOO 
David Soler Moreno  CCOO 

Almudena Merino Palomar  CCOO 
Juan Montesinos Andrade CCOO 
Marta Ramírez Hidalgo CCOO 
Jennifer Barrero Victorio CCOO 
Domènec Martín Gambín  CAU 
David Yeste Muñoz CAU 
Meritxell Concha León CAU 
Jordi Gassiot Pintori CAU 
Andreu Pompas Alcaraz  CAU 
Josep Reyné Vergeli  CGT 
Mercedes Márquez Martínez  CGT 
Aída Pinazo Gutierrez UGT 
Sergi Perrallon Sopena UGT 
Merché Urrea Gonzalez UGT 
Ernesto Asensio Sosa (delegat sindical)  CCOO 
Rafael Moraira Reina ( delegat sindical) CCOO 
Pep Amado Sanjuan (delegat sindical) CCOO 
Ivan Roselló Pena  (delegat sindical) UGT 
Membres excusats  
Sarai Sabaté Díaz CCOO 
Toni Esteban Carrillo ( delegat sindical) CCOO 

Veronica Melgarejo Bermúdez CGT 
Alejandra Delprat Obreaga CGT 
 
Ordre del dia 
0-Actes 
1-Comissió dels SLIPIs 11 d' octubre 
2-Comissió de RLT 
3-Negociadora de calendari laboral 
4-Comissió de SID's 
5-Desenvolupament de les negociadores 
6-Resposta del posicionament de les seccions als concursos del personal 
temporal 
7-Grups 1 de laboratori (CGT) 
 
 
 



0-Actes 
 
La Secretaria diu que estan tancades les actes de fins setembre i s’ ha enviat l’acta del 
plenari del 6 d’ octubre i que les diferents seccions l’han d’ esmenar. 
 
 
1-Comissió dels SLIPIs 11 d' octubre 
 
Des de la Comissió s’ explica que gerència diu que el nou model d’SLiPIs serà voluntari. 
Es va proposar un calendari de reunions que no s’ ha complert. Una de les quatre 
reunions s’ ha anul·lat. 
La part social remarca que l’ esperit és canviar a tot el grup 4 a grup 3. 
Els perfils es revisen a l’ any 2015 i 2018 però sense actualitzar el complement. Fa set 
anys van intentar fer el sistema de caixes passant de LG4P a LG4L però mai es va 
materialitzar. 
La retroactivitat ha de ser de gener de 2021. 
 
L’acord per l’aplicació dels fons addicionals que es van signar a finals del 2021 recollia 
el compromís de transformar el grup 4 en grup 3 però no ha d’anar lligat a la implantació 
del nou model d’SLiPIs. En els SID també va passar que hi va haver-hi persones 
treballadores que no es van voler canviar de grup en el seu moment. 
 
Des de CCOO es diu que la presentació que es va fer a la comissió està treballada i és 
un projecte ambiciós però amb titulars que s’han de concretar. Aquest any volen tenir 
perfils tancats de grup tres i amb diferent complements. 
Per Gerència és voluntari , pels agents socials s’ha de pujar a tothom i és una línia 
vermella. El punt de partida és 3D i s’ hauria de començar per aquí. 
Es demana al Comitè si es volen fer accions sindicals amb el col·lectiu. 
El President respon que la Gerència no ens dirà que sí a tot i que la Comissió és 
autònoma perquè estan representades totes les seccions sindicals. 
 

Resum de la Comissió SLiPIs - 11/10/2022 

Es convoca la reunió amb un retard de tres mesos i no s’ha fet entrega prèvia de la 
documentació. 

Un grup de treball format per diverses persones ha elaborat un projecte que ens van 
presentar del que volen que sigui el nou model d’SLiPI, però encara no han analitzat els 
perfils per poder assignar complement. Les dues coses que han recalcat moltes 
vegades són: 

· Que serà una transformació voluntària i, qui no vulgui participar, es quedarà com està. 

· Que no hi ha reconeixement de les tasques que s’han actualitzat des dels perfils del 
2005. 

De la resta del col·lectiu de grup 4 no diuen gairebé res a banda que estan fent un estudi 
sobre els SLiPIs de biblioteca per tal d’acostar el perfil professional d’aquest col·lectiu a 
les tasques específiques de les biblioteques, per tant, s’espera un perfil diferent. Del 
personal de seguretat ni se’n recordaven i no els han tingut en compte, sí que al dir-los-
hi van comentar que també s’haurien d’analitzar. 



La nostra línia vermella és que han de transformar a tot el G4 en G3, i atenent a que fa 
7 anys van oferir la possibilitat de pujar el complement del Col·lectiu a un LG4L, i que 
això és el mateix que un LG3U en termes econòmics, no acceptarem partir de res per 
sota d’això. 

Informen que a partir d’ara es constitueixen diferents grups de treball per àmbits i es 
convocaran reunions cada 2 o 3 setmanes per anar treballant i, de moment, la següent 
reunió programada pel 3/11/22 l’han anul·lat sense cap explicació. 
 
 
2- Comissió de RLT 
 
Des de la comissió s’ explica que es va tractar només  un tema urgent que era l’ adjunt 
al Director del Servei d’ Estabulari. Es va acordar entre els membres de la comissió que 
tiraven endavant la placa i els altres punts es portaran a la propera RLT. 
 
A partir d’ ara es reuniran abans els membres per coordinar-nos. S’ estan inventant 
especialitats que no estan pactades. 
No es va entregar la documentació i la reunió es va convocar en menys de quinze dies, 
és a dir fora de termini. Hi va haver-hi un a queixa per part de tota la comissió en quan 
a les formes de convocar la reunió. 
 
Des de UGT es diu que la plaça del estabulari no era urgent. La comissió de selecció i 
la de RLT han d’ anar de la mà perquè aquestes dues comissions son molt importants i 
per tant si cal ens plantarem aquí. 
 
Des de la CGT comenten que ja fa molt de temps que aquesta comissió és únicament 
una informativa amb gens de caràcter negociador. 
 
 
3-Negociadora de calendari laboral 

El vicegerent comenta que es va proporcionar als membres de la comissió la proposta 
de calendari laboral per al proper 2023, amb els dies festius, la previsió de períodes de 
tancament de Setmana Santa i Nadal. El calendari s’ajusta a les 1462 hores que 
estableix el conveni i hi consten 8 hores que serien de regularització. També explica que 
s’ha mantingut la referència a la jornada intensiva els mesos de juny i setembre, malgrat 
l’acord de jornada continuada que es va signar, per si cal que quedi de manifest de cara 
a la programació horària d’algun servei. 

El president va notar que dins de la documentació facilitada falta la graella de serveis 
mínims de nadal i setmana santa. Per altra banda, s’ha d’encetar una negociació el més 
aviat possible, per reduir les presencies obligades del horaris rígids (8 a 15 /14 a 21h), 
que actualment estan fixades en 6 hores, i per tant, s’han de modificar i adequar tant als 
nous horaris de servei acordats com a  l’acord de jornades continuades signat 
recentment, on s’estableix una presencia obligada de 3h 45 min. Aquesta modificació 
afectaria principalment al personal de SID’s i d’SLiPi’s. 

Afegeix que en els dos darrers calendaris laborals, des de CCOO ja es va demanar a la 
gerència l’aplicació de l’article 48.k del EBEP- que estableix el gaudiment de 6 dies 
d’assumptes personals, que no s’encabeixen al calendari laboral, i que per tant, son 
diferents als de regularització, que regulen cada any els excessos de jornada. Durant 
els darrers mesos s’ha estat estudiant jurídicament totes les seves implicacions amb els 
Gabinet Jurídic de CCOO, i finalment s’ha decidit presentar un conflicte col·lectiu al 



Tribunal Superior de Justícia de Catalunya per exigir el reconeixement del dret a les set 
universitats públiques. No hi ha data encara, amb tota probabilitat el tema acabarà al 
Tribunal Suprem.  

Des de CAU es pregunta si s’havia comentat a la reunió el tema del dies EBEB i la 
postura de CAU es que tenim dret a aquests dies i  que la Gerència entén que no afecta 
la signatura del calendari laboral. 

Des del CGT es comenta que el seu sindicat va posar denuncia a inspecció de treball i 
els van donar la raó, que cal descomptar els 6 dies de assumptes particulars de les 
hores totals a treballar. Que a nivell de la UPC la CGT va instar al comitè d’empresa a 
posar denúncia judicial conjunta però CCOO es va negar, per aquest motiu la CGT 
estem fent per separat la denúncia amb abast a les 7 universitats públiques. Comenten 
que és un malbaratament de temps i diners presentar dues denúncies pel mateix motiu 
i per tant demanen a CCOO que passin còpia de la denúncia per mirar de fer adhesió. 
CCOO comenta que no la tenen a mans que la demanarien. 

S’ajunta un resum de la comissió negociadora: 

La part social comenta que no ha tingut temps d’analitzar la proposta amb profunditat, 
per la qual cosa demana uns dies per revisar-la. D’altra banda anuncia, a rel de la 
reclamació que ja s’havia presentat en calendaris anteriors, CCOO de les 7 universitats 
públiques, que han presentat un conflicte col·lectiu davant el Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya contra les 7 universitats públiques catalanes, reclamant el 
reconeixement dels 6 dies d’assumptes particulars que hi ha a l’EBEP, com a dies com 
a permís retribuït exclòs del recompte d’hores anuals establertes al calendari laboral 
d’us personal. De tota manera ja compten amb que la qüestió arribarà al Tribunal 
Suprem. 

El gerent respon que ja n’havien tingut notícia. De tota manera considera que la UAB 
parteix d’un bon plantejament atès que hi ha els períodes de tancament que, d’altra 
manera, haurien de ser dies laborables. Demana a la part social que revisi la proposta 
de calendari i, si tot és correcte, proposa preparar el document per a la seva signatura. 

La part social demana que es convoqui la reunió prevista per al proper 9 de novembre 
per acabar de discutir les esmenes, si les hi ha. La part institucional accepta la proposta. 
Es convocarà la reunió de la comissió de negociació del calendari laboral 2023 per al 
proper 9 de novembre. 

 
4-Comissió de SID's  
 
Es va fer un assemblea el dijous 27 d’ octubre on el Comitè va traslladar al col·lectiu les 
primeres informacions de la gerència i copsar la opinió del col·lectiu. Estan disgustats 
perquè no s’ha comentat amb el col·lectiu i que les reclassificacions son a la baixa i que 
no es valoren alguns projectes que s’han fet amb anterioritat. Els treballadors volen que 
la APSI els hi expliqui la reestructuració. 
 
 
 
 
 
 
 



S’ adjunta un recull de l’ Assemblea de SIDS: 
 
Resum Comissió SID’s 
Gerència presenta la seva proposta de reorganització pels SID’s. La part social la recull 
per fer-la extensiva al col·lectiu afectat. Ens emplacem a reprendre la negociació 
desprès de fer una assemblea on el Comitè d’Empresa comparteixi aquesta proposta 
amb el personal dels SID i reculli el feedback dels treballadors. 
 
 
 
Resum Assemblea SID’s 
Els representant de les treballadores exposen al col·lectiu SID la proposta de gerència. 
Es recorda que només és això, la proposta de gerència, i que ara toca què, amb les 
reivindicacions del col·lectiu, es faci una proposta del Comitè. El col·lectiu participa i fa 
tot un conjunt de peticions que es recull a continuació: 
 
Recull de les peticions de l’Assemblea de SID’s 
 

1. Negociar categoria superior al LG2O per els actuals LG2 i LG3. 
 

2. Que tothom es promocioni mitjançant el mateix mecanisme. Sense distincions. 
 

3. Que la proposta de Gerència hauria d’haver sigut presentada al col·lectiu. 
 

4. Que el Vicegerent o el Comissionat o la direcció del APSI citin als SID’s per 
explicar aquesta proposta al col·lectiu. 
 

5. No hi ha reconeixement a les feines/categories actuals. 
 

6. Que es contrasti amb la Direcció de las TIC’s si les funcions que s’espera dels 
SID’s es corresponguin amb les funcions que realment es fan . 
 

7. Que las places de LG1O que sortiran a concurs, es restringiran perquè només 
es puguin optar a elles el personal del SID afectats.  
 

8. Que no se pot deixar a ningú fora. La promoció hauria de ser para tothom. 
 

9. Que s’ha de reconèixer  la feina feta fins ara (projectes, etc…). No es pot  
“resetejar” començant de cero i no tenir això en compte. 
 

10. Es detalla un detall dels perfils que es vol generar. 
 

11. Negociació de partida: categoria mínima LG1O. Línia vermella de la negociació: 
categoria mínima LG2L  

 
5-Desenvolupament de les negociadores 
 
Des de UGT es parla de començar a fer accions sindicals per tal de tenir negociadores 
més efectives. Ens podem quedar a la negociadora fins que traiem alguna cosa a la 
negociadora. Sortir amb el compromís d’ anar junts a fer acció sindical. No es poden 
portar tants punts a la negociadora perquè no son efectius. 
 



Des de CAU es diu que al parar les comissions va funcionar i que s’ hauria de fer complir 
els acords. No hem de sortir de l’ acord que tenim de punts d’odre del dia respectat i 
informació en temps i forma. Es proposa fer vagues d’ un minut, el descompte és 
aproximadament 75 cèntims i es podria proposar . 
Només les gerències mouen quan mobilitzem a la gent i per tant ho hauríem de fer de 
nou. Una mesura és bloquejar el CSS i no anar al Claustre tampoc ni a Actes 
institucionals. 
 
La CGT també està a favor de plantar-se en les comissions, la universitat te obligació a 
negociar per tirar endavant  temes que l’interessa i si no seiem els forcem a negociar. 
Ja va funcionar quan vàrem fer una parada però caldria mantenir-la en el temps i no 
recular. Que altres accions s'ha d'estudiar bé que fer i que siguin assumibles pel comitè, 
que si hem de comptar amb la plantilla llavors  caldrà fer una bona campanya de 
mobilització.  
 
De CCOO es diu que portem un cert temps que ens hem congelat en el tema de les 
mobilitzacions degut a la pandèmia. Hi ha acords que funcionen perquè Gerència vol i 
ens el temes que ens interessen a nosaltres és on tenim problemes. Fer servir les eines 
informàtiques està bé com els comunicats però també accions físiques sindicals. 
 
El President diu que si no es compleixen els acords ens hem de plantar. El primer pas 
seria fer un comunicat a tot el personal per explicar per com va anar la negociadora. 
 
6-Resposta del posicionament de les seccions als concursos del personal 
temporal 
 
Des de la CGT es recorda que l’ anterior plenari es va tractar aquest tema i que tot el 
personal es pot presentar als concursos tal i com diu l’estatut dels treballadors (article 
15.7) i exigir-ho com a Comitè. Es parla de que en els concursos públics sovint no hi ha 
temaris. 
 
Des de CAU es diu que estan a favor de comunicar a gerència que les persones 
treballadores amb contracte temporal poden presentar-se a concurs intern. També 
s’hauria d'explicar, a les persones que participen als tribunals dels concursos, que es 
faci complir aquest dret. En els concursos es tria a la persona en funció d’ un cens que 
ens hem donat entre tots.  
Des d’ aquesta secció es recorda que no participaran als concursos  fins que estiguin 
definits els grups, categories i especialitats de totes les persones que treballen a la UAB. 
No hi ha la capacitat de decidir quines places surten i demanen als companys de UGT i 
CCOO que no hi assisteixin. 
 
Des de CCOO es diu que tenim un conflicte de normes entre aquesta i normatives 
europees, com el Conveni col·lectiu. Es dona un exemple amb que una personal 
temporal s’ ha desestimat en un concurs de SLIPIs. Quan la seva secció va a tribunals 
s’aporta feina i s’ identifica allò que no es fa bé. 
 
Des de UGT es diu com s’ executa la llei. Es presentaran els candidats i no sempre 
guanyar el millor. Es pregunta si algú ha denunciat i si hi ha jurisprudència sobre això. 
 
 
Es fa la proposta següent i es comprometen les diferents seccions a esmenar i a enviar 
en la següent setmana: 
 



"Des del Comitè d'empresa del PAS de la UAB preguem s’implementi, en el procés de 
concursos de selecció interns, el punt 7 de l'article 15 de l'actual redactat de l'estatut 
dels treballadors vigent a l'estat espanyol." 
 
El President diu que s’hauria de fer un escrit que tingui argumentació jurídica suficient, 
per si de cas la resposta de gerència es negativa, emprendre les accions oportunes.   
Per altra banda recorda, que la mesura te una aplicació molt reduïda, ja que derivat de 
l’acord de la Disposició Addicional 18ª del 6è Conveni, s’ha acordat convertir a tot el 
personal temporal en indefinit, i a partir de l’entrada en vigor, tots els contractes que es 
signen ja son indefinits, a excepció dels d’interinatge de llistes de substitució de capítol 
1, que per altra banda, ja tenen garantida la seva conversió a indefinit, per l’acord 
d’estabilització que està incorporat a la convocatòria pública. 
 
7-Grups 1 de laboratori 
 
Des de la CGT es demana la conversió del complement Q a L en els grups 1 de 
laboratori per coherència amb altres grups. Fora molt bo trobar com es va fonamentar 
jurídicament el pas del grup 3 a 2 amb complement  L. 
 
El President diu que es va acordar com a comissió enviar un escrit a les persones 
treballadores afectades  que posteriorment van fer escrits per registre  i es van rebent 
les respostes. La comissió de tècnics de laboratori s’ hauria de posar d’acord per tirar 
endavant el tema. 
 
8-Teletreball (CAU) 
 
Des del CAU informen que han arribat moltes queixes sobre les sol·licituds de teletreball, 
sembla que i hi ha pressions a les treballadores per a què no es demanin els tres dies 
amb l’amenaça de que, si ho fan, no se’ls signar el pla de teletreball. Es falsejaran les 
dades a la comissió de seguiment perquè la petició ja arribarà capada pel cap. Es fa la 
pressió abans per tal de que a la Comissió de Seguiment no arribi la petició. 
Demanar a gerència que parli amb els càrrecs entremitjos de que no actuïn així.  
Es demana fer un comunicat com a Comitè que ens faci arribar a les persones sota 
anonimat, ja què probablement tenen por a represàlies. 
En cas extrem hi ha persones que volien demanar un dia i se’ls ha recomanat que no 
en demanin cap. Si cal anul·lem el procés.  
 
Des de UGT es diu que la gent no s’ ha queixat per por a represàlies del Cap. No s’han 
seguit la infografia. S’ assemblea al cas de les formacions. El pla de treball i el 
mywebtime es diferent i els dos processos son diferents. Hi ha responsables que ho 
està barrejant i toca fer una declaració com a Comitè. 
 
Des de CGT s’ està parlant primer al àmbit i establir la graella i això determina els dies 
que post demanar. S’ hauria de demanar primer encara que no es compleixen les 
graelles i després ja es veurà si encaixa en funció de la demanda que hi ha. Es demana 
que hi hagi una convocatòria oberta però de moment es farà la primera remesa. 
 
Des de CCOO es diu que s’ ha d’animar a la gent a denunciar l’incompliment dels seus 
drets. 
 
El President diu que del Comitè s’han contestat molts emails i trucades al respecte a 
teletreball. Ja es va exposar a la assemblea dels treballadors que es pot demanar els 
dies que la persona treballadora consideri sense acord amb el cap i que les denegacions 
es tractarien a la comissió de seguiment. 



La majoria de problemes sabem que venen d’unes determinades administracions de 
centre que sempre apliquen interpretacions restrictives dels acords. Recorda que com 
ja ha passat en pandèmia, la gerència ha obviat un cop més dites actuacions. 
Es farà un comunicat del Comitè per explicar que no es poden rebre pressions. 
 
 
9-Delegades de Prevenció 
 
S’ enviarà un correu des de Comitè per donar informació sobre temes de salut, 
principalment perquè ens arriben diferents casos de persones que no han estat ateses 
al Dispensari i ara s’ha de fer amb cita prèvia però no s’ ha informat. Sol·licitarem una 
reunió amb el Cap del SAS per parlar-ne d’ aquests cassos. 
 
En les revisions periòdiques es fa el test psicològic de malalties mentals ( test Golber60), 
és voluntari. Segons el resultat, i que la Dra. crida a les persones per saber si hi ha un 
problema derivat d’un tema laboral o no. 
 
Es farà una reunió pel document que es deriva de l’ acord de Malalties greus i Es va fer 
una contraproposta al text original. Al acord de teletreball hi ha 5 dies per a cassos 
especials de malalties greus. 
Sobre l’enviament de personal a Estabulari que no té la formació i el títol de manipulació 
d animals, tenim el cas de treballadors enviats al Estabulari que tenen conflictes ètics 
per no voler treballar amb animals : si no vols fer-ho, està obligat a fer-ho? 
El `problema es Laboral : Si no està especificat que s’ ha de treballar amb d’animals no 
ho haurien de fer. 
 
10-Torn de paraula 
 
S’ acorda el proper Plenari pel 15 de desembre a les 11h  i la Delegada el 15 de 
novembre a les 10h. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Signat :President del Comitè                                                 Signat: Secretària del Comitè 
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